

## BLR Bestyrelsesmøde - Tirsdag den 08. juni 2021, kl. 18:30

Medlemmer: Kirsten, Lisa, Tanja, Dorthe, Jacob, Jens, Tine

Suppleanter: Mai-Britt, Majbritt

Afbud: Ingen

	Emne	Referat	Ansvarlig
1.	Konstituering af bestyrelse <ul style="list-style-type: none"><li>- Introduktion af nye i bestyrelsen</li><li>- Forretningsorden</li><li>- Årshjul</li></ul>	Bestyrelsen beslutter enstemmigt at posterne fordeles således:  <b>Formand:</b> Jens <b>Næstformand:</b> Tine <b>Kassere:</b> Kirsten <b>Sekretær:</b> Dorthe <b>Mødereferent:</b> Mai-Britt  <b>Forretningsorden</b> Forretningsorden ligger på hjemmesiden under "lov og orden" – Lisa refererer fra den, og opfordrer bestyrelsen til at orientere sig i den. <a href="https://broagerlands-rideklub.dk/om/lov-og-orden">https://broagerlands-rideklub.dk/om/lov-og-orden</a>  <b>Årshjul</b> Årshjul er gennemgået, sendes til bestyrelsen sammen med referatet.  Lisa sender årshjul til referent	Lisa
2.	Gennemgang af referat fra sidst	Referat gennemgået og godkendt	
3.	Økonomi	Økonomi ser fornuftig ud Næste måneds udgifter, græsslåning/dyrlæge	
4.	Til og fra personalet	Jan har gjort et godt arbejde med banerne og andet arbejde op til stævnerne  Underviserne har gjort et godt arbejde op til og under stævnerne  Strigleplads ved Maggie fjernes Dorthe giver Jan besked Besked på opstald gruppe og Elevhest	Dorthe Jens
5.	Elevheste	<b>Fanny:</b> Det gik fint med Fanny, men nu er den halt igen på bagben. Dorthe følger op på hendes helbred og hun tjekkes for spat. Lilly stopper som part på Fanny <b>Jack:</b> Har bidsår der renses af Mona <b>Maggie:</b> Hardy vasker ben <b>Mille og Zafir:</b> Susse skal kigge på dem	

		<p>Kirsten er i gang med at vaske dækkener</p> <p>Elevhestene er sat ned i kraftfoder</p> <p>Tine og Dorthe klipper de elevheste der trænger</p>	
6.	Privat stald	<p>Ny kontaktperson til privatstald er Mai-Britt, Jens skriver på opstaldler gruppen</p> <p>Staldmøde hver 4 måned, sidste torsdag i kvartal. Næste møde 26. august</p> <p>Kirsten indkalder snarest til fodermøde, for de opstaldere der ikke har hest på døgnfold i juli</p>	<p>Jens</p> <p>Mai-Britt</p> <p>Kirsten</p>
7.	Medlemmer har ordet	Indkommet forslag er behandlet af bestyrelsen og der arbejdes videre med forslaget	Lisa
8.	Sommerferieplan – Elevheste	<p>Dorthe udsender plan for pasning af elevheste i juli.</p> <p>Kirsten undersøger hvornår Jan holder ferie</p>	<p>Dorthe</p> <p>Kirsten</p>
9.	Forsikringer	<p>Ryttestuen er entreprise forsikret pt. Denne forsikrings skal ændres til en almindelig bygningsforsikring. Kirsten sørger for den bliver ændret.</p> <p>Rytterstuen låses af efter ridelejr, opstaldler gruppen informeres</p>	<p>Kirsten</p> <p>Mai-Britt</p>
10.	Fodervagt fra august	Opslag på BLR siden snarest Lisa laver et udkast	Lisa
11.	Covid 19 adfærd - Skal der bæres mundbind efter vaccine?	Vi forsætter efter regeringens retningslinjer	
12.	Ridelejr	Orientering om Ridelejr, der afholdes fra 28. – 30. juni. Invitationer er delt ud og bemanding er på plads	
13.	Fordeling af opgaver i bestyrelsen	Udsættes til mødet i august	
14.	Evaluering af generalforsamling	<p>Flot fremmøde og mødet forløb i god ro og orden.</p> <p>Bestyrelsen siger kæmpe tak for kurv fra medlemmerne – det var en stor overraskelse 😊</p>	
15.	Evaluering af staldmøde	Mødet gik godt, og vi afholder næste staldmøde 26. august	
16.	Evaluering af dressurstævne og springstævne	<p>Stævnerne er gået godt.</p> <p>Godt overskud.</p> <p>Ikke 2 stævner så tæt på hinanden en anden gang.</p> <p>Forslag om frugt/vand/slik til hjælpere – andet end hvad der sælges i cafeteriaet</p>	

		Højtaler anlæg fungerede fint	
17.	Igangværende projekter, se næste side	Projekter er gennemgået, og ny status noteret	
18.	Kalender 6 måneder frem	Ridelejr, 28-30. juni 2021 Indvielse af rytterstue og 50 års jubilæum, 4. september Arbejdsdag, 1. oktober Klub stævne, 2. og 3. oktober Ringridning, slut oktober/start november Juleklip, 20. november Juletræstænding, 21. november Ringridning, januar	
19.	Eventuelt	Gamle borde, sættes til salg Hvis de ikke bliver solgt gives de til hallen  <b>Sommerferie:</b> Sidste undervisning 26. juni Ridefys starter 2. august Undervisning starter 9. august Parter må den den 8. august – kun skridt  <b>Ridehal:</b> Vinduer i tag efterses af leverandør	Tanja  Dorthe  Jens
20.	Punkter til næste møde	<b>Næste møde afholdes: 05-08-2021</b>  <b>Ansvarsbeskrivelse/opgaver</b> Dorte laver et oversigtark, som vi udfylder inden næste gang  <b>Jordfolde</b> Jens og Jacob laver et udkast til jordfolde  <b>Fodervagt fra august</b> Har vi fundet en, eller skal det fordeles på privat opstaldere	Dorthe  Jens/Jacob

**Kageturnus:**

Januar: Tanja T, Februar: Dorthe, Marts: Kirsten, April: Tine, Maj: Lisa, Juni: Mai-Britt, August: Majbritt, September: Jens, Oktober: Jacob, November: Tine, December: Fælles julefrokostbuffet

## Igangværende projekter

<b>Asfaltering af vejen – kantstenen skal rettes</b>	<b>Ansvarlig: Dorthe</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Der laves en "asfalt trappe" ved indkørslen, Dorthe får en melding om hvornår Ny vej er undermineret efter på venstre side af vejen ved udkørsel – Dorthe melder det ind	
<b>Hegn ned mod terrassen støbes og sættes (langs løbegang)</b>	<b>Ansvarlig: Jens</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Intet nyt	
<b>Plantning af blomster op ad hegnet, som skal støbes</b>	<b>Ansvarlig: Tanja</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Udføres i sommerferien	
<b>Jordstakke ved dressurbane jævnes ud</b>	<b>Ansvarlig: Jens</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Udført af Jan, projekt er afsluttet!	
<b>Græs ved dressurbane</b>	<b>Ansvarlig: Jacob</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Verner har slået det ✓ Der skal jævnes, harves og såes – Jan udfører	
<b>Jordfolde</b>	<b>Ansvarlig: Jens og Tanja</b>
<b>Status pr. 06-05-2021:</b> Jordfoldene skal nedlægges senest midt 15. maj. Inkl. Arbejdsdag – der skal lægges en plan for jordfolde generelt. Der indføres formiddag og eftermiddagsfold, for at springbanen kan genetableres	
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Udført, projekt afsluttet!	
<b>Køkken</b>	<b>Ansvarlig: Kirsten / Jens / Jacob</b>
<b>Status pr. 06-05-2021:</b> Køkken: Skal vi købe nyt eller søge brugt og hvad mangler vi. Serveringsluge – der vurderes ikke at der skal lukkes af. Der har været møde i cafeteria-udvalget, som har lavet en liste over hvad der mangler – se punkt den 06-05-2021	
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> De sidste bordplader skal sættes op og sættes fast Skabe skal sættes fast Sokkler hele vejen rundt Hylde i viktualierum Ønske: Frituregryder	
<b>Galgeetablering</b>	<b>Ansvarlig: Ringriderudvalget / Jens</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> <b>Langsigtet:</b> Forslag om 2 galger mellem dressur og spring banen indgang fra midten af bane med en galge i hver ende. <b>Kortsigtet:</b> Den nuværende faste galge kan klargøres, Den flytbare galge kan evt. bruges på udendørsbaner	
<b>Flisebelægning ned til stalden + dræn</b>	<b>Ansvarlig: Lisa</b>
<b>Status pr 06-05-2021:</b>	

Der er søgt midler til flisebelægning på gangen ned til stalden – ansøgningen er blevet annulleret, da vi har fået gratis brugte sten – Jan spørges om at lægge dræn	
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Intet nyt, Jan indkøber materiale til drænslange	
<b>Søprojekt</b>	<b>Ansvarlig: Dorthe og Jacob</b>
<b>Status pr. 06-05-2021:</b> Dorthe har givet søen deadline til 1. marts, da der skal sås græs – status: Marken ved søen er sået til med vårbyg med udlæg af specialgræs. Byggen bliver slået før den er moden, når græsset har fat.	
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Der indkaldes til hegnsdag ved søen Søprojektet er blevet forelagt at der er vand på markerne, projektet er ikke afsluttet Ønske om at der køres et læs jord ned til indgangen ved fold 5	
<b>Græsmarker</b>	<b>Ansvarlig: Dorthe og Jacob</b>
<b>Status pr. 06-05-2021:</b> Jakob giver en hjælpende hånd med græsmarker og i forhold til såning, hø m.v. – status – Jakob slår den nye mark, før rapsen sætter frø. Der bliver hegnet og lagt vand snarest.	
Lisa har kontakt med en konsulent fra LandboSyd, som gerne vil komme og rådgive om græsmarker m.m på et bestyreslemøde	
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Græs slås første gang medio juni Gratis analyse fra Equisana Bliver lavet til indpakket hø	
<b>Vaskeplads og Sandfang</b>	<b>Ansvarlig:</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Kirsten hører Jan og Hardy om de kan udføre opgaven over sommeren, alternativt må det vente til august Der skal bestilles støbesand og beton.	

## Kommende opgaver – ikke fordelt

<b>Vedligeholdelse af baner</b>	<b>Ansvarlig: Mangler</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Dræn og hegn om baner Dræn mellem de 2 baner	
<b>Dommertårn inde- og ude</b>	<b>Ansvarlig: Mangler</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Forslag om at der trækkes strøm til dommertårnet, samt at det repareres, sådan at vinduer kan åbnes.	
<b>Træk af ledninger til lyd udendørs</b>	<b>Ansvarlig: Mangler</b>
<b>Status pr. 08-06-2021:</b> Forslag om at der trækkes ledninger til højtalere udendørs	